
 
 
 
 
 
 
 
 

Besluitenlijst commissie Ruimte 

 
18 januari 2016 

 
 
 
AANWEZIG: Mw. J. Goedkoop (HBB), Mw. A.P. van der Have (HBB), Dhr. D.M.W. Kleijer (D66), Mw. Y.E.G.M.M. Schul (D66),  
Dhr. C.G.T.F.J. Leenders (VVD), Mw. A.M.C.E. Stam, Dhr. E.J.M. van Vlijmen (CDA), Dhr. E. de Zeeuw (GL), Dhr. J.H. Maas (PvdA), 
Dhr. R.M.F. Ates (wethouder), Mw. H.M.A. Hooij (wethouder), Dhr. A.W.M. Schumacher (Directeur Ruimte en Welzijn), Dhr. A.J. Borg 
(hoofd afdeling ruimtelijk beleid), Dhr. B. Jansen (hoofd afdeling voorbereiding openbare ruimte) 
AFGEMELD: Dhr. M.B.H.J. Radix (VVD), Dhr. H.M. Klaasen (D66) 
 
VOORZITTER: Dhr. S.M. Nieuwland 
COMMISSIEGRIFFIER: Mw. W.J. Vrolijk-Gevaert 

  

1 Vaststellen agenda commissie Ruimte 18 januari 2016 

 

Dhr. H.M. Klaasen (D66) heeft zich afgemeld en wordt vervangen door dhr. D.M.W. Kleijer (D66). 

Dhr. M.B.H.J. Radix (VVD) heeft zich afgemeld en wordt vervangen door mw. A.M.C.E. Stam (VVD).  

 

De voorzitter stelt voor agendapunt 5 “Afronding project Kop Blekersvaartweg” direct na agendapunt 
3 “Spoorwegovergang Laan van Alverna” te behandelen. 

 

Vanwege het grote aantal insprekers wordt de spreektijd beperkt tot 3 minuten per inspreker. 

 

Conclusie: de commissie stemt in met het voorstel. De agenda wordt aldus vastgesteld. 

2 Spreekrecht burgers 

Er hebben zich 14 insprekers gemeld: 

 

1 inspreker bij agendapunt 11 “Ontwerp-omgevingsvergunning 10 woningen Raadhuisstraat 
22/24A-Postlaan”: 

• Dhr. P. Sijstermans 

12 insprekers bij agendapunt 3 “Spoorwegovergang Laan van Alverna”: 

• Dhr. F.D. Overdijk 

• Dhr. J. Moerman (Fietsersbond) 

• Dhr. V. Mars (Stichting Wandelnet) 

• Dhr. H.J.A.M. van den Berg 

• Mevr. A.A. Behrendt-Pels  

• Dhr. J. Rietveldt 

• Mw. M. Smink (als vertegenwoordiger van de briefondertekenaars) 

• Dhr. D. van den Bos 

• Dhr. G. Nijssen 

• Dhr. K. Groeneveld (namens enkele bewoners tegenover de spoorwegovergang) 

• Dhr. C. de Vries (Prorail) 

1 inspreker bij agendapunt 5: “Afronding project Kop Blekersvaartweg” 

• Mw. H. Slagter 

 

 



11 en 
12 

Ontwerp-omgevingsvergunning 10 woningen Raadhuisstraat 22/24A-Postlaan (B-stuk) en  

Ontwerp-verklaring van geen bedenkingen omgevingsvergunning 10 woningen 
Raadhuisstraat 22/2B4A-Postlaan (A-stuk) 

Dhr. P. Sijstermans spreekt in en brengt een inspreektekst in. 

Conclusie voorzitter: bespreekpunt voor de raadsvergadering van 28 januari 2016. 

De commissie vindt het een mooi plan, maar wenst wel dat het procedureel goed geregeld is 
en verzoekt om een goede uitleg omtrent de fout in het bestemmingsplan. 

 

Toezeggingen:  

1) wethouder Ates stuurt de uitleg van de fout in het bestemmingsplan en de gegevens rond de 
vermindering van het aantal parkeerplaatsen voor 28 januari 2016 op papier naar de leden van de 
raad.  

2) wethouder Ates verstrekt informatie aan de commissie over de prijsklasse van de 10 woningen 
Raadhuisstraat 22/24A-Postlaan. 

3 Spoorwegovergang Laan van Alverna  

Dhr. F.D. Overdijk, Dhr. J. Moerman (Fietsersbond), Dhr. V. Mars (Stichting Wandelnet),  

Dhr. H.J.A.M. van den Berg, Mevr. A.A. Behrendt-Pels, Dhr. J. Rietveldt, Mw. M. Smink,  

Dhr. D. van den Bos, Dhr. G. Nijssen, Dhr. K. Groeneveld en Dhr. C. de Vries (Prorail) spreken in en 
een aantal insprekers brengt inspreekteksten in. 

Wethouder Hooij laat weten dat er na 29 maart 2016 een informatieavond zal worden georganiseerd 
over de oplossingsrichting, waarbij het college zijn standpunt zal delen. 

 

Conclusie voorzitter: Het onderwerp wordt geagendeerd voor de raadsvergadering van 28 
januari 2016. 

De meerderheid van de commissie, PvdA, GL, HBB en D66, wenst een vervolgbespreking (en 
debat) van dit agendapunt in de raad over de specifieke onderwerpen:  

1) de openbaarheid van de Laan van Alverna. 

2) de randvoorwaarden van het onderzoek dat Prorail in de komende drie maanden doet naar 
een definitieve oplossing voor een veilige oversteek van de overgang.  

VVD en CDA hebben geen behoefte aan een bespreking in de raad en wensen eerst de uitslag 
van de uitkomst van het onderzoek dat op 29 maart 2016 gepresenteerd zal worden af te 
wachten.  

 

Toezegging: wethouder Hooij geeft een antwoord op de vraag van dhr. De Zeeuw over de 
wegenlegger: De wegenlegger is in 1937 vastgesteld en sindsdien niet meer gewijzigd. Wie moet er 
voor zorgen dat de wegenlegger actueel is? 

5 Afronding project Kop Blekersvaartweg (C-stuk) 

Mw. H. Slagter spreekt in en brengt een inspreektekst in. 
 
Kernvraag HBB: 
HBB vraagt zich of het "overbruggen" van het stuk Blekersvaart tussen de Gall&Gall en Binnendoor 
een oplossing zou kunnen zijn voor het fietsparkeren bij Albert Heijn, ten einde de stoep aan de 
winkelzijde vrij te houden voor voetgangers? 

Conclusie voorzitter: voldoende besproken. 

Toezegging: wethouder Hooij beantwoordt de vragen van mw. Slagter schriftelijk en stuurt een 
afschrift van de antwoorden naar de commissieleden en mw. Slagter  



4 Hellingbanen fietsers Cruquiusbrug (A-stuk) 

Conclusie voorzitter: bespreekpunt voor de raadsvergadering van 28 januari 2016. De 
commissie verzoekt het college de optie voor een enkele helling aan de westzijde uit te 
werken. 

Toezeggingen:  

1) het college werkt een voorstel uit voor de raadsvergadering van 28 januari 2016 voor één helling 
aan één zijde, de westkant, van de Cruquiusweg in plaats van aan twee zijden.  

2) Mw. Hooij gaat eind januari 2016 nogmaals in gesprek met mw. Post. 

6 Overeenkomst Prorail en co-financiering onderzoek fietsparkeren station (C-stuk) 

 
Kernvragen HBB: 
De kosten van het onderzoek vindt HBB fors. Kan de wethouder het doel van het onderzoek nader 
uitleggen? Wat wordt verwacht van het onderzoek? Graag horen wij ook van de wethouder een 
toelichting op de kosten. En wat is de verwachting van het college ten opzichte van de uitvoering? 
Wordt dit daarna aansluitend opgepakt? 

Conclusie voorzitter: voldoende besproken. 

7 Intentieverklaring nascheiding AEB (C-stuk) 

 
Kernvragen GroenLinks: 

• Hoe denkt het college een scheidingspercentage van > 75% te halen? 

• Omgekeerd inzamelen, waarbij bewoners restafval moeten wegbrengen, en papier, blik en 
plastic juist worden opgehaald, is wellicht een optie is om > 75% afvalscheiding te komen. Stel, 
dat daar voor gekozen wordt over een paar jaar: zijn de huidige ondergrondse (pers)containers 
dan nog te gebruiken voor wegbrengen restafval?  

Conclusie voorzitter: voldoende besproken. 

8 Overzicht bouwprojecten 

Er zijn geen vragen over het overzicht bouwprojecten 



9 Actiepuntenlijst 

 

15-23 Kastanjebomen: Het overzicht is verzonden op 13-11-2015. Het actiepunt blijft staan voor wat 
betreft de experimentele behandeling. 

15-30 beschermd dorps gezicht: De informatie is verzonden op 11-01-2016. Het actiepunt is hiermee 
afgedaan. 

15-36 Aanlegplaatsen aan de Bronsteevaart: De wethouder informeert de commissie. Het actiepunt 
is hiermee afgedaan. 

15-38 bouwproject bij de Cruquius: De memo is verzonden op 02-12-2015. Het actiepunt is hiermee 
afgedaan. 

15-40 Johan Wagenaarlaan: De wethouder heeft informatie verstrekt omtrent de verlichting. Het 
actiepunt is hiermee afgedaan. 

15-41 t/m 15-45 blijven staan. Deze actiepunten komen terug bij de behandeling van Landgoederen 
en Groene Gebieden in de commissievergadering van februari 2016. 

 

Conclusie voorzitter: Het C- stuk “Vaststellen Notitie Inventarisatie ontwikkelingen herziening 
bestemmingsplan Landgoederen en Groene Gebieden” incl. de memo van het college van  
15 december 2015  “Vastgestelde Notitie Inventarisatie ontwikkelingen Herziening 
bestemmingsplan Landgoederen & Groene Gebieden” worden als B-stuk geagendeerd voor 
de commissie Ruimte van februari 2016. 

 

15-46 Huisvesting statushouders: Het dossier is geplaatst op 17 november 2015. Het actiepunt is 
hiermee afgedaan. 

15-47 Huisvesting statushouders: De vraag over het legitimeren is niet meer relevant. Het actiepunt 
kan van de actiepuntenlijst af. 

15-48 Brief de heer Höcker: Het college heeft een antwoord verzonden. Het actiepunt is hiermee 
afgedaan. 

15-49 Visie winkelcentra: Het antwoord is verzonden op 11-01-2016. Het actiepunt is hiermee 
afgedaan. 

15-50 Advies college brief dhr. Van Assema: Het college stuurt een concept naar de griffie.  

10 Wat verder ter tafel komt 

De commissieleden hebben geen verdere opmerkingen. 

13 Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 23u45 

 
 
 


